
PROTOKÓŁ Nr XXIV/16 
z Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Chęcinach odbytej  

w dniu 04 marca 2016r. 
w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Chęcinach 

 
 Otwierając o godz. 14,30 obrady Rady Miejskiej, Wiceprzewodniczący Rady 
radny Jarosław Idziak poinformował zebranych, iż na skutek niedyspozycji zdrowotnej          
i pobytem w szpitalu Przewodniczącej Rady radnej Danuty Mochockiej,  działając zgodnie z 
art. 19 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, wspólnie z radnym Waldemarem Jachem 
pełniącym również funkcję Wiceprzewodniczącego Rady, przejęli zadania 
przewodniczącego Rady, postanawiając na złożony przez Burmistrza GiM wniosek  zwołać 
na dzień dzisiejszy nadzwyczajną sesję Rady. 
 Przewodniczący obrad radny Jarosław Idziak witając serdecznie przybyłych na 
posiedzenie gości tj. Burmistrza GiM Pana Roberta Jaworskiego oraz Z-cę Skarbnika 
GiM Panią Magdalenę Stróżyk oraz radnych Rady Miejskiej stwierdził na podstawie 
załączonej listy obecności, iż spośród 15 osobowego składu Rady w dzisiejszym posiedzeniu 
uczestniczy 13 radnych; nieobecna Przewodnicząca Rady radna Danuta Mochocka oraz 
radny Tomasz Dulny. Oznacza to, iż posiedzenie jest prawomocne do podejmowania 
obowiązujących uchwał i wniosków. 
    Przewodniczący obrad przypomniał zebranym, iż dzisiejsze posiedzenie, zwołane 
zostało w trybie pilnym na wniosek Burmistrza Gminy i Miasta jako Sesja Nadzwyczajna, 
której zaproponowany porządek obrad przewiduje:  
   

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i akceptacja porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały uchwał w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy i miasta na 2016r. 

3. Zamknięcie obrad.            

              Kontynuując swoją wypowiedź Przewodniczący obrad, informując radnych                  
o skierowanych do Przewodniczącej Rady drogą mailową przez radnego Tomasza Dulnego 
uwagach dot. łamania procedur związanych ze zwołaniem dzisiejszego posiedzenia, poprosił 
Kierownika Biura Rady Panią Teodozję Nowak o przedstawienie pełnej treści otrzymanej 
korespondencji (stanowią załącznik do niniejszego protokołu) i złożenia radnym stosownych 
wyjaśnień. 
              Zabierając w tym temacie głos Kierownik Biura Rady Pani Teodozja Nowak, 
przytaczając pełne brzmienie art. 19 ust. 2  i art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku      
o samorządzie gminnym stwierdziła, iż zwołane (na skutek choroby i pobytu w Szpitalu 
Przewodniczącej Rady) przez Wiceprzewodniczących Rady w trybie nadzwyczajnym na dzień 
dzisiejszy posiedzenie Rady spełnia określone w tych przepisach procedury. Kontynuując 
swoją wypowiedź Kierownik Biura wyjaśniła radnym, iż zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o 
samorządzie gminnym, przewodniczący Rady,  obowiązany jest na wniosek Burmistrza GiM 
zwołać sesję na „dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia złożenia wniosku”. Wniosek 
Burmistrza GiM wraz z załączonym projektem uchwały został złożony w dniu 2 marca br. 
(stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Mając więc na uwadze przede wszystkim 
wnioskowaną konieczność wygospodarowania środków finansowych na wymianę 
uszkodzonego pieca centralnego ogrzewania w Szkole Podstawowej w Korzecku, 
Wiceprzewodniczący Rady postanowili o zwołaniu sesji na dzień 4 marca br. (piątek), aby już   
w sobotę można było przystąpić do wymiany pieca. Stąd też w dniu 3 marca br. o godz. 10,47 
zostało przekazane drogą mailową do wszystkich radnych na służbowe i prywatne skrzynki 
pocztowe zawiadomienie o terminie zwołania Sesji wraz z porządkiem posiedzenia oraz 
załączonym projektem uchwały, (co spełnia wymogi zawarte w art. 20 ust 3 zdanie drugie). 
Dodatkowo, zgodnie z przyjętą zasadą do każdego radnego wysłany został w dniu 3 marca br. 
SMS, informujący o pilnej konieczności otwarcia skrzynki radnego. Wyjaśniając dalszy tok 
postępowania, Pani Kierownik Biura Rady stwierdziła, iż wszyscy radni, w tym również radny 
Pan Tomasz Dulny (informacja zwrotna przekazana została do Biura Rady o godz. 12,52 w 
dniu 3 marca br.)  potwierdzili otrzymanie  przekazanej informacji o zwołanym posiedzeniu 
Rady. Kilka minut później (godz. 12,56) radny Pan Tomasz Dulny przesłał do Biura Rady drogą 
mailową informację, cyt. „ że formy zwoływania sesji Rady Miejskiej w Chęcinach mają wymiar 
skandaliczny …, i że w sesji nadzwyczajnej zwołanej bezprawnie uczestniczył nie będzie …”.  



           Powyższe fakty świadczą, że zarzuty skierowane przez radnego Pana Tomasza 
Dulnego w kwestii dot. terminu i tematyki dzisiejszego posiedzenia są bezpodstawne.  
           Pozostawiając bez komentarza do indywidualnej oceny każdego z radnych dalszą treść 
zarzutów przesłanych przez radnego Pana Tomasza Dulnego drogą mailową, Kierownik Biura 
Rady, zwracając się do radnych o zabieranie głosu w tym temacie, poprosiła również                   
o ustosunkowanie się do skierowanego przez radnego zarzutu , iż tylko część radnych jest 
informowana o planowanej sesji.  
           W podjętej w tym temacie dyskusji zabierając głos radna Edyta Jarządek, radna 
Wanda Polańska oraz radny Michał Kwiatkowski potwierdzili jednomyślnie, że nie wnoszą 
uwag do sposobu zwołania dzisiejszego posiedzenia, a konieczność wymiany pieca co             
w budynku szkoły, stanowi w ich ocenie w pełni przekonywujący argument o potrzebie zwołania 
sesji w trybie nadzwyczajnym. Nikt z radnych nie zgłosił natomiast sytuacji, że nie został 
powiadomiony o terminie jakiejkolwiek sesji Rady. 
            Włączając się do prowadzonej dyskusji, Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert 
Jaworski potwierdził, iż złożony wniosek o zwołanie w trybie nadzwyczajnym posiedzenia 
Rady wynikał w głównej mierze z przekazanej przez Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej          
w Korzecku informacji i prośby o udzielenie pomocy w wymianie uszkodzonego pieca 
centralnego ogrzewania. Nie mogłem przecież nie reagować, wiedząc że uczęszczające do tej 
placówki dzieci będą przebywać w okresie zimowym w nieogrzewanym budynku. Kontynuując 
swoją wypowiedź Burmistrz Jaworski podkreślił, iż skierowany przez radnego Pana Dulnego 
zarzut dot. rozdysponowania na sesji nadzwyczajnej kwoty 1 mln zł jest nieprawdziwy                  
i bezsasadny, bowiem w tym konkretnym przypadku następuje tylko i wyłącznie zmiana 
klasyfikacji budżetowej, co wyraźnie jest zapisane w przedłożonym projekcie uchwały.  
              W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodniczący 
obrad radny Jarosław Idziak stwierdzając na podstawie przeprowadzonej dyskusji, że nikt z 
radnych nie zgłosił żadnych uwag, co do procedury zwołania dzisiejszego posiedzenia Rady, 
przystępując do zasadniczej i formalnej części posiedzenia zarządził przeprowadzenie 
głosowania jawnego przestawionego w zawiadomieniu o zwołaniu sesji porządku obrad. 
                Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
ad. 2 
 Kontynuując obrady, zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do 
rozpatrywania i analizy przedłożonego przez Burmistrza Gminy i Miasta projektu uchwały    
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2016 rok (stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu) 
         Analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie  Z-cy Skarbnika GiM  
Pani Magdaleny Stróżyk, która wskazując na przedłożoną każdemu z radnych pełną treść 
projektu uchwały wraz z załączonym uzasadnieniem, wyjaśniła każdą  z proponowanych do 
wniesienia zmian, podkreślając iż zasadnicza zmiana wynika z konieczności 
wygospodarowania kwoty 20 tys. zł na wymianę pieca centralnego ogrzewania w obiekcie 
Szkoły Podstawowej w Korzecku jak również konieczności zwiększenia planowanych 
wydatków do wysokości wynikających z przeprowadzonych przetargów na ujęte                    
w tegorocznym budżecie do realizacji zadania dot. budowy remiz OSP w Ostrowie                      
i Radkowicach. Kontynuując swoją wypowiedź Z-ca Skarbnika podkreśliła, że w przypadku 
kwoty 1 mln zł następuje tylko przeniesienie tej kwoty z działu 921 do działu 750 bez 
jakiegokolwiek rozdysponowania. 
          Przewodniczący obrad radny Jarosław Idziak, wskazując na brak zgłoszeń do 
dyskusji w tym temacie, zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku którego 
analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 
135/XXIV/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

. 
ad. 3 
 Przewodniczący obrad radny Jarosław Idziak, potwierdzając wyczerpanie przyjętego 
porządku obrad, podziękowała wszystkim zebranym za udział  w posiedzeniu i o godz. 15,30 
zamknął posiedzenie Rady. 
 
Protokołowała:                                                                     Przewodniczył:  
 
Teodozja Nowak                                                                   Jarosław Idziak 

 


